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Referat SB møde 14. maj 200 

 

 

 

                                                                                 

Referat af skolebestyrelsesmøde 29.10.15 
 

Til stede: 

Forældrerepræsentanter: Dorte Pedersen , Lisbeth Nielsen, Marianne Grønning, 

Linda Gjesing Lauersen, Lars Hilary Post Nexø, Thulani 

Lindberg-Nielsen,  

 

 

Elevrepræsentanter:          Cecilia Ørmen, Samahir Salah Ahmed Hammid 

Medarbejderrepræsentanter:  Thomas Poulsen, 

Ledelse:          Thomas Horn, Finn Kristensen, Gitte Frandsen 

 

Afbud: 

Forældrerepræsentanter: Katrine Mikkelsen, Christina Simonsen 

Medarbejderrepræsentanter:       Anders Holm Nielsen 

Elevrepræsentanter:         

Ledelse:           

 

 

--------------------------------------------- 

 

 

1. 

Godkendelse af dagsorden og referat 

Ekstra punkt til dagsorden: Orientering om personalesag lægges efter evt.punktet. 

Elevrepræsentanterne forlader mødet under dette punkt. 

 

 

 

2. 

Nyt fra elevrådet 

Elevrådet har meldt sig til ung politikker-dag. 

De har drøftet temaer til at tage frem denne dag og de har besluttet at forslå, at der i KBH bliver 

planlagt en messe for fritidstilbud for unge - hvor unge kan blive inspireret til at vælge at lave andet 

end at sidde hjemme. 

Alle klasser har fået valgt elevrådsrepræsentanter. 

 

 

 

3. 

Gårdvagter 

Antallet af gårdvagter er opgraderet i år. 

Der er en ekstra gårdvagt i alle frikvarterer i dette skoleår.  

Kontortid: 

Mandag - fredag kl. 7:30-15:00 

Telefon: 38349350 

 

WWW.gvs.kk.dk 

mail@gvs.kk.dk 

 

G R Ø N D A L S V Æ N G E T S   S K O L E 
 
 RØRSANGERVEJ 29 - 2400 KØBENHAVN NV 
 

 

K Ø B E N H A V N S   K O M M U N  E   Børne– og Ungdomsforvaltningen 
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Legepatruljen er nu godt i gang og fungerer tre dage om ugen. De har deres eget lille hjørne af 

gården. 

På GVS er der et fast gårdvagtsteam på 11 lærere, der fordeler gårdvagterne i mellem sig. De 

modtager ekstra tillæg for opgaven. 

SB spørger ind til gårdvagternes opgaver - specielt i forhold til konflikter.  

Svaret på dette er, gårdvagternes opgave overordnet er et tilsyn, men at konfliktløsning selvfølgelig 

er en naturlig del af opgaverne i løbet af frikvarteret. Nogle gange kan der konfliktløses forholdsvist 

enkelt på stedet, andre gange bliver eleverne selv sat til at konfliktløse og klarer det rigtig fint. 

Andre gange igen får eleverne at vide, at de skal tage problemet med til klasselærerne. Der kan 

ligeledes være konflikter, som videregives til klasselærere af gårdvagterne.  

SB udtrykker, at det er vigtigt, at der informeres bredt til forældre om gårdvagternes funktioner så 

der ikke er forkerte forventninger. Hvis forældrene henvender sig til SB angående gårdvagter, vil 

SB sende videre til ledelsen. 

 

 

 

4. 

Trivselsindsatser 

Venskabsklasser 

Lærerne har på seneste PUmøde drøftet forslag til organisering af venskabsklasser. På baggrund af 

respons herfra er der udarbejdet et endeligt forslag. 

SB vedtager forslaget. 

 

 

 

5.  

Kontaktforældremøde 

Der var en fin stemning og godt engagement blandt de fremmødte. Der var et nogenlunde 

fremmøde. 

Temaer; forældreinddragelse og elevernes brug af sociale medier. 

Der blev drøftet forslag til, hvordan flere forældre kan involveres i skolehjemsamarbejdet. 

Kommunens to deltagende konsulenter arbejder videre med forslagene. 

I forhold til temaet elevernes færden på de sociale medier var der ligeledes en god drøftelse og der 

var enighed om, at forældrenes rolle er klart den største, men at skolen meget gerne må være 

behjælpelig med undervisning/information om etik og moral. Der er ligeledes planer om at føre 

temaet videre til elevråd og forældremøder. Lars er  SBs tovholder for temaet. 

 

 

 

6. 

Logo til GVS 

HO fremlægger ideen om, at det er ved at være tid til at forny skolens logo. SB drøfter om 

gavlfrimærket til Grøndalsvængets Skole, lavet af Naja Viscor, kan bruges som logo. Kunstneren 

har allerede givet sit tilsagn. 

Der er enighed om at kunstværket er flot, men for detaljeret til, at det i formindsket tilstand kan 

bruges som logo. Detaljerne bliver for små. Kan der i stedet klippes en mindre del af billedet, som 

kan bruges? Det besluttes at få en grafiker til at kigge på om det? Dorte tager sig af det og vender 

tilbage på næste møde. 
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7. 

Fynshuse og Borup 

Finn orienterer om det seneste arbejde og informationer omkring ændringerne af fritidsstrukturen. 

Informationerne kan ligeledes findes i Nyhedsbrev nr. 6. 2015, Fremtidens Fritidstilbud. 

 

 

 

8. 

Orienteringssager 

 

Skole 

HO: 

En af de faste pædagoger i 0. klasse har desværre valgt at søge andre veje. Skolen søger i øjeblikket 

en undervisningsassistent som midlertidig erstatning indtil sommerferien. 

 

Byggesag 

Der er nu helt færdige tegninger for de nye skolebygninger. Der er bl.a. kommet fine, nye detaljer i 

idrætsbygningen. 

 

Indskrivningstallet for næste skoleår er på 120 børn, hvilket lover rigtig fint for størrelsen på de 

kommende 0. klasser. Der er indskrivningsmøde d. 3.11. 

 

KKFO 

Finn: 

Sproggruppen som har været  placeret i Fynshuse er blevet nedlagt her i efteråret. 

Tildelingsmodellen for KKFOerne er ændret fremover. Det ser heldigvis ud til, at der ikke kommer 

dårligere økonomisk tildeling gennem denne model. 

 

Lærerne 

GVS er blevet inviteret til at holde oplæg omkring skolens fine resultater i forhold til Chancelighed 

på konference d. 30.11. på biblioteket på Rentemestervej. SB opfordres til at deltage. 

 

Trafikgruppen 

Lisbeth er blevet valgt som tovholder for gruppen. Nu kommer der gang i tingene. 

 

Forældrene 

Lars deltager d. 20. og 21. som rep.for SB på konferencen for Skole og forældre.  

Lisbeth, Linda og Dorte deltager i Skole og forældre KBH-konference i næste uge. 

 

 

 

9.  

Evt. 

- 

 

 

10. 

Næste møde 

Fastholdelse af elever 

Faglig fordybelse 

Sponsorat til sportsdragter til skolens idrætshold 
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Sociale medier 

 

 

   

 

 

Referat: Gitte Frandsen 

 

 

 

Godkendt af skolebestyrelsen    dato: 

 


